

No. 4789. AGREEMENT CONCERNING THE ADOPTION OF UNIFORM CONDITIONS OF APPROVAL AND RECIPROCAL RECOGNITION OF APPROVAL FOR MOTOR VEHICLE EQUIPMENT AND PARTS. DONE AT GENEVA, ON 20 MARCH 1958<sup>1</sup>

N° 4789. ACCORD CONCERNANT L'ADOPTION DE CONDITIONS UNIFORMES D'HOMOLOGATION ET LA RECONNAISSANCE RÉCIPROQUE DE L'HOMOLOGATION DES ÉQUIPEMENTS ET PIÈCES DE VÉHICULES À MOTEUR. FAIT À GENÈVE, LE 20 MARS 1958<sup>1</sup>

ACCEPTANCE of Regulations Nos. 1 and 2<sup>2</sup> annexed to the above-mentioned Agreement

ACCEPTATION des Règlements n° 1 et n° 2<sup>2</sup> annexés à l'Accord susmentionné

Notification received on :  
8 January 1962

Notification reçue le :  
8 janvier 1962

NETHERLANDS  
(For the territory of the Kingdom situated in Europe ; to take effect on 9 March 1962.)

PAYS-BAS  
(Pour le territoire du Royaume situé en Europe ; pour prendre effet le 9 mars 1962.)

The Government of the Netherlands has designated the « *N.V. tot keuring van electrotechnische materialen (KEMA)*, 310 Utrechtseweg, Arnhem » as its official test laboratory.

Le Gouvernement des Pays-Bas a désigné le « *N.V. tot keuring van electrotechnische materialen (KEMA)*, 310 Utrechtseweg, Arnhem », comme son laboratoire officiel chargé des essais.

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 335, p. 211 ; Vol. 337, p. 446 ; Vol. 357, p. 395 ; Vol. 358, p. 366 ; Vol. 363, p. 408 ; Vol. 372, p. 370 ; Vol. 374, p. 387 ; Vol. 390, p. 369 ; and Vol. 402, p. 324.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 335, p. 211 ; vol. 337, p. 446 ; vol. 357, p. 395 ; vol. 358, p. 366 ; vol. 363, p. 408 ; vol. 372, p. 371 ; vol. 374, p. 387 ; vol. 380, p. 369, et vol. 402, p. 324.

<sup>2</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 372, p. 370 ; Vol. 374, p. 387 ; Vol. 390, p. 369, and Vol. 402, p. 324.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 372, p. 371 ; vol. 374, p. 387 ; vol. 390, p. 369, et vol. 402, p. 324.